
Protokół nr XXVIII/2021 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 1 lutego 2021 r. 

(poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10,  

(sala konferencyjna) w godzinach od 15:30 do 16:00. 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Otwieram XXVIII sesję Rady Miejskiej w Chmielniku. 

Witam serdecznie na dzisiejszej sesji Pana Burmistrza Pawła Wójcika, witam Panią 

Wiceburmistrz Małgorzatę Przeździk, witam Pana Sekretarza Andrzeja Łopacińskiego, Panią 

Skarbnik Annę Pleban, witam serdecznie wszystkich Państwa Radnych oraz Panią Sołtys. 

2. Stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Na dzisiejszej sesji mamy 15 radnych co daje nam 

odpowiednie kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

       Lista obecności radnych na XXVIII sesji dnia 1 lutego 2021 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

      Protokół z XXVIII sesji zostanie sporządzony przez Dorotę Zbroińską – pracownika 

Wydziału Administracji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Odczytam klauzulę informacyjną: 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym ze 

zmianami, obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są w Urzędzie Miasta  

i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na drzwiach wejściowych, na 

stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. Czy ktoś z Państwa 

wnosi uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Jeżeli nie, to w takim razie bardzo proszę kto  z państwa 

radnych jest „ZA” przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji, kto jest „PRZECIW”, kto się 

„WSTRZYMUJE”. 



Za przyjęciem protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (28.12.2020r.)  

głosowało 15 radnych.  

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy 

Kulpiński, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna 

Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

 

Za przyjęciem protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku (28.12.2020 r.) 

głosowało 15 radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Protokół  przyjęto jednogłośnie. 

 

4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

1. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/268/2020 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia przystanków oraz 

zasad korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Chmielnik.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych  i urządzeń kanalizacyjnych dla Gminy Chmielnik na lata 

2021-2023 będących w posiadaniu Zakładu Usług Komunalnych w Chmielniku 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Zreczu Dużym 1A. 

6. Podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik.  

7. Podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  



8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  XXVI/279/2020 w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2021 – 2040.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego.   

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy ktoś z państwa tu obecnych jest, wnosi jakieś uwagi do 

proponowanego porządku obrad? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: W takim razie kto z państwa jest „ZA” przyjęciem 

proponowanego porządku obrad, kto jest „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE”? 

 Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Porządek przyjęto jednogłośnie. 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy mają Państwo pytania do wcześniej wysłanego 

drogą elektroniczną sprawozdania Burmistrza z prac pomiędzy sesjami? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Jeżeli nie ma pytań to w takim razie proszę o głos pana 

Burmistrza. 

Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: Tak, Pani Przewodnicząca, szanowna Rado. 

Chciałbym w pierwszej części jeszcze udzielić informacji dotyczącej, dotyczącej 

sprawozdania z wysokości średniej wynagrodzeń nauczycieli. Na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez naszą Gminę. Jak wynika z analizy, 

która została przeprowadzona we wszystkich stopniach awansu zawodowego, nauczyciele 

uzyskali swoje średnie. W związku z tym nie występuje potrzeba wypłaty jednorazowego 



dodatku uzupełniającego, który w przeciwnym razie musielibyśmy wypłacać do końca 

miesiąca stycznia. Więc tutaj spełniliśmy ten wymóg, na każdym stopniu awansu  są to 

drobne kwoty które są różnicą natomiast są to różnice na plus, w związku z tym takiej 

potrzeby już mieć nie będziemy. Tak, tak, no i jeszcze jedna taka myślę, tradycyjna już nasza, 

sympatyczna no uroczystość można powiedzieć, chcieliśmy też w jakiś sposób jako samorząd 

dostrzegać co dzieję się pozytywnego w miejscowościach, to co dzieje się takiego, co stanowi 

dla nas chyba wszystkich bardzo dużą taką radość a chyba nie ma większej radości jak 

przywitanie na świecie nowych mieszkańców, no i od roku ubiegłego każde sołectwo  

w którym tych naszych nowych, najmłodszych mieszkańców rodzi się najwięcej jest przez 

nasz samorząd jest sołtys nagradzany specjalna taka naszą, takim naszym smoczkiem, który 

jak pamiętacie Państwo, pierwszy trafił w roku ubiegłym do Grabowca. A w tym roku, a w 

tym roku drodzy Państwo trafi do miejscowości, do pani sołtys Małgorzaty Pietrykowskiej, 

do Zrecza Dużego bo to właśnie tam urodziło się najwięcej dzieci w stosunku do liczby 

mieszkańców sołectwa. Przypomnę to jest 6 urodzeń a raptem 240 mieszkańców jak dobrze 

pamiętam więc naprawdę bardzo ładny, ładny wynik, serdecznie gratulujemy. W tym 

przeliczeniu powiedzmy najwięcej, potem na drugim miejscu była miejscowość Suliszów,  

a na trzecim Lubania i tutaj też serdeczne gratulacje dla tych Państwa sołtysów. Natomiast  

w ogóle najwięcej urodzeń mieliśmy,  no nie pewnie żadna tajemnica i żadna niespodzianka 

w naszych największych sołectwach to jest Przededworze, Suchowola oraz Piotrkowice po  

7 no ale jak wspomniałem tutaj jeżeli przeliczymy to w stosunku do liczby mieszkańców 

sołectwa, no bo to chyba też o czymś świadczy i też piękny wynik, serdecznie gratulujemy. 

Pani Małgorzato myślę, że możemy wręczyć Pani ten skromny puchar nie przechodni bo to 

już zostaje dla sołectwa, serdecznie.  

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/268/2020 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia przystanków oraz zasad 

korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Chmielnik. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Przejdziemy do punktu 6 czyli projektów już uchwał. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXV/268/2020 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 26 października 2020 r. w sprawie określenia przystanków oraz zasad 

korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Chmielnik. Czy mają Państwo pytania do tego projektu? 



 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Nie,  w takim razie proszę o głosowanie, kto jest „ZA”, kto 

„PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE”. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała przyjęta została jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/294/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Chmielnik. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Punkt 7 czyli  podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Chmielnik. Czy są pytania do tego projektu? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Jeżeli nie ma to proszę o głosowanie, kto z państwa jest 

„ZA”, kto „PRZECIW”, a kto się „WSTRZYMUJE” 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała została przyjęta jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/295/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 



8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych  i urządzeń kanalizacyjnych dla Gminy Chmielnik na lata 2021-

2023 będących w posiadaniu Zakładu Usług Komunalnych w Chmielniku Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Zreczu Dużym 1A. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  i urządzeń kanalizacyjnych dla 

Gminy Chmielnik na lata 2021-2023 będących w posiadaniu Zakładu Usług Komunalnych w 

Chmielniku Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Zreczu Dużym 1A. Czy 

są pytania do tego projektu? 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej: Jeżeli nie to bardzo proszę o głosowanie. Kto z Państwa 

jest „ZA”, kto „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Przypomnę, że wszystkie projekty zostały szczegółowo 

omówione na poszczególnych komisjach, łącznie z komisją Statutowo-Regulaminową. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała została przyjęta jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/296/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy 

Chmielnik. I jest to działka numer 485/8 położona w obrębie Chmielnik o powierzchni 

niecały hektar. Czy są pytania do tego projektu? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Jeżeli nie to proszę o głosowanie, kto z Państwa radnych jest 

„ZA”, kto „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE” 

 



Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała przyjęta została jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/297/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat,  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. I mówimy 

tutaj o gruncie 0,25 hektara będącego własnością Gminy Chmielnik położonego w obrębie 

Celiny. I numer działki to 276. Czy są pytania do tego projektu? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: A więc przejdźmy do głosowanie, kto z Państwa  jest „ZA”, 

kto „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE” 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwała została przyjęta jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/298/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr  XXVI/279/2020 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I teraz mamy projekt w sprawie zmiany uchwały Nr  

XXVI/279/2020 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. Czy mają Państwo pytania do tego projektu? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Nie ma pytań w takim razie proszę o głosowanie kto  

z Państwa radnych jest „ZA” podjęciem tej uchwały, kto „PRZECIW”, kto się 

„WSTRZYMUJE”. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwałę przyjęto jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/299/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2021 – 2040. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I teraz mamy projekt w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2021 – 2040. Również i te projekty związane 

z budżetem były też szczegółowo omówione na zarówno Komisji Budżetu jak i Komisji 

Statutowo-Regulaminowej. Czy maja Państwo mimo tego jeszcze jakieś pytania? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: W takim razie bardzo proszę o głosowanie  kto z Państwa 

radnych jest „ZA” podjęciem tej uchwały, kto „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE”. 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  



0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwałę przyjęto jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/300/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I kolejny projekt to projekt uchwały w sprawie 

zmian budżetu na 2021 rok. Czy mają Państwo pytania do tego projektu?  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Również nie ma pytań, w takim razie przejdźmy do 

głosowania, kto z Państwa jest „ZA” przyjęciem tego projektu, kto „PRZECIW”, kto się 

„WSTRZYMUJE” 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwałę przyjęto jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/301/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I został nam ostatni projekt w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, który wiąże się z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zadania: Remont ulicy Dygasińskiego w Chmielniku w ciągu drogi 

powiatowej Chmielnik-Stopnica. Czy są pytania do tego projektu?   

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Jeżeli nie ma pytań to  proszę o głosowanie, kto z Państwa 

jest „ZA”, kto „PRZECIW”, kto się „WSTRZYMUJE”? 

Lista imienna głosowania  

15 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Jerzy Kulpiński, 

Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, 

Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  



0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Uchwałę przyjęto jednogłośnie, nadaję jej numer 

XXVIII/302/2021. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

15. Sprawy różne  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: I na tym kończymy projekty uchwał, przejdziemy do 

punktu 15 sprawy różne. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawach różnych? 

Bardzo proszę pani radna Danuta Orkisz. 

- Radna Danuta Orkisz: Chciałabym się zapytać panie Burmistrzu bo swego czasu 

rozmawialiśmy o tym żeby panowie z Powiatu byli zaproszeni na rozmowę względem drogi 

Zrecze Małe – Zrecze Chałupczańskie, czy zostały podjęte w tym kierunku kroki. I czy 

zostały też rozmowy podjęte z mieszkańcami jeżeli chodzi o wytyczenie tej drogi. Czy coś w 

tym kierunku zostało zrobione a bardzo bym prosiła żeby to było powiedziane z tego względu 

żeby mieszkańcy mieli jakąś tam informację. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: Tak, zostało tak jak zostało to ustalone, będzie takie 

spotkanie. Czekamy na, czekamy na wyznaczenie terminu, to znaczy nie tylko generalnie 

dotyczącego stricte i wyłącznie tego jednego zadania  jednej inwestycji, tej jednej drogi ale 

będzie takie spotkanie szerzej traktujące właśnie o sprawach związanych tutaj akurat w tym 

wycinku ponieważ będzie Pan czy Członek Zarządu odpowiadający za między innymi te 

sprawy też zaproszony na spotkanie, czekamy  na wyznaczenie terminu, jak tylko on będzie 

myślę, że w niedługim czasie to zaprosimy. Ono głównie było skierowane tez na prośbę 

sołtysów bo to są też jakby takie no wiadomo najbliższe, najbliższe tematy ale myślę, że też  

jeżeli państwo radni będą chcieli uczestniczyć w takim spotkaniu to też taka informacja 

będzie. Potwierdzam, że czekam tylko na wyznaczenie terminu i zostanie to, takie 

zaproszenie zostanie wystosowane. 

- Radna Danuta Orkisz: Dziękuję bardzo i bardzo bym prosiła, jeżeli takie będzie spotkanie 

żeby nas poinformować jako radnych i sołtysów. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: Tak, oczywiście. 

- Radna Danuta Orkisz: Dziękuję. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy ktoś jeszcze z państwa chciałby zabrać głos? Bardzo 

proszę. 

- Radny Hieronim Górski: Ja mam takie pytanie, korzystając z okazji panie Burmistrzu, przed 

chwileczka była taka fajna smoczkowa uroczystość. A ja mam takie pytanie, jak to wygląda  



w gminie z przyrostem naturalnym z urodzeniami i z odejściami, to znaczy na zakończenie 

2020 roku? 

- Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik: No tutaj niestety dobrych wiadomości mieć nie 

możemy. Urodzeń mieliśmy nieco ponad 90 natomiast zgonów 140 z tego co bodajże 

pamiętam więc tutaj ta demografia na pewno nam nie służy. Jeśli chodzi o, no myślę że też 

taka tendencja którą śledzimy zresztą i obserwujemy generalnie. Jeśli chodzi o chyba cały 

kraj to liczba była naprawdę zatrważająca w tym roku więc niestety też wpisaliśmy, 

wpisaliśmy się w to. Także tutaj no niestety tak, tak wygląda. Szczegółową taka demografię 

ponieważ no też ją jeszcze obrabiamy szczegółową taką demografię, trafi też do państwa, no 

bo jest też przygotowana na potrzebę raportu więc też,  też trafi i tam będzie takie 

podsumowanie wszelkich, wszelkich też informacji z tym związanych. 

- Radny Hieronim Górski: Dziękuję bardzo. 

- Przewodnicząca Rady Miejskiej: Czy jeszcze ktoś z państwa chciałby zabrać głos? 

 

16. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: W takim razie zamykam XXVIII sesję Rady Miejskiej  

w Chmielniku. Dziękuje państwu serdecznie. 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Dorota Zbroińska-  


